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Der indkaldes hermed til ordinær generalforsamling nn 46
TID: Lørdag den 10. juli 2021 kl. 13.30 - BEMÆRK tilmelding er nØdvendig
STED: Fårup Skovhus, Saltum Strandvei 63,9493 Saltum

Dagsorden:
1,. Valg af dirigent
2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år - samt godkendelse
3. Aflæggelse og godkendelse af regnskab underskrevet afbestyrelsen og revisorer
4. Behandling af indkomne forslag
5. Fremlæggelse og godkendelse af budget samt fastsættelse af kontingent
6. Valg af formand for bestyrelsen
7. Valg afkasserer
B. Valg af bestyreisesmedlemmer samt suppleanter
9. Yalgaf2 revisorer
10. Valg af 2 revisorsuppleanter
11. Eventuelt

Hele indkaldelsen kan endvidere findes på grundejerforeningens hjemmeside ved at trykke på

efterfølgende Iink httg//kordalsklit.dk/gcneralforsar::lingljndkaldclsel
- Indkaldelsetilgeneralforsamling
- Bestyrelsensberetning
- Regnskab for 2A20 og forslag til budget for 2022
- 2 forslag fremsat afbestyrelsen vedr, postkassestativer/postkasser og vedr, vejrenovering
- Skrivelsen "Velkommen til Kordals KIit"

Punkt4: Behandling af indkomne forslag.
FORSLAG 1: Nedlæggelse af postkassestativerne og regler vedr. individuelle postkasser
FORSLAG 2: Belægning med hård overflade på et stykke af Kordalsvej incl. vejbump og ekstra indbetaling

Punkt 5: Fremlæggelse og godkendelse af budget samt fastsættelse af kontingent
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent - kr. 800 pr. år

Punkt 6: Valg af formand for bestyrelsen
Formanden er på valg i lige åc hvorfor punktet udgår

Punkt 7t Yalgafkasserer
På valg er Anne-Mette Hegelund, Kv113 - er villig til genvalg

Punkt B: Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter
På valg er Inge Tolborg, Kv73 - er villig til genvalg
På valg er suppleanterne Birgit Toft, Ks1 og Anders Abildgaard Kv52 - begge er villige til genvalg

Punkt9: Valgaf 2 revisorer
På valg er Erik Lunden,Kl2l- ogJørn Pedersen, Kv126

Punkt 10; Valg af 2 revisorsuppleanter
På valg er Karen Valbæk, Kv24 ogKurt Edelbo, Kv47

Under generalforsamlingen vil foreningen være vært ved kaffelte med tilbehør, og der er øllvand på

bordene.
BEMÆRK: Coronapas eller negativ test ikke ældre end72 timer skal forevises ved indgangen

Med venlig hilsen og på gensyn

Bestyrelsen



G ru ndejerforen ingen
Kordals Klit

Bestyrelsens beretning
for perioden

1. juli 2AZA til 30. juni 202L

Corona år
Besynderlige og foruroligende 12 måneder er
ved at være afsluttet, men nu ser det heldig-
vis ud som om, der er lys forude.
Medlemmernes ønske om og behov for at
isolere sig på sikkert område, samt nedlukning
af udlandsrejser medførte i perioden usæd-

vanlig stor aktivitet i sommerlandet.
Selvom ferie og ophold i sommerlandet er
attraktivt og har fået mange til at få øjnene op
for sommerhusferie, så er det dog rart, at vi

nu forhåbentlig kan se frem til mere norma-le
tilstande efterhånden som flere og flere bliver
vaccinerede.

Handel med sommerhuse
Flere sommerhuse end sædvanligt er i perio-
den blevet handlet. Og da efterspørgslen efter
attraktive sommerhuse er stor, så har priser-

ne været stigende.
FØlgende sommerhuse og -grunde har skiftet
ejer i perioden:

o Kordalsvej 20, 21,,64og722
o Kordalssletten 8

Og lige nu er så vidt vides følgende sommer-
huse til salg

o Kordalsvej 24,75 og 81
r Kordalssletten 6

o Kordalsbakken 16

Nybyggeri iklitten
De sidste 2 ubebyggede grunde i Kordals Klit
bliver nu bebygget
Kordalsvej 21er godt i gang med opførsel af
sommerhus, og Kordalsbakken 7 har fået
godkendt byggeri af sommerhus.
Endvidere planlægges der opf6rsel af nyt
sommerhus på Kordalsvej L22, idet det gamle

er blevet revet ned.

a Kordalslien 2, 9 og L5

Tilbygninger er endvidere i gang på Kordalsvej
43 og92.

Vejene
Sidste års beretning indeholdt en beskrivelse
af de store problemer, der opstod i klitten og
på vejene på grund af usædvanlig megen regn

i efteråret 2019 og begyndelsen af 2020.

Heldigvis har vi ikke i år haft lignende proble-
mer med regn; men derimod med kraftig frost
ijanuar måned.

Frosten medførte, at vi desværre blev noget
forsinket i udbedring af efterårets og vinte-
rens skader på vejene, så der i en periode var
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helt utilfredsstillende tilstande med dybe
huller især ved indkørslen til området.

Vi har flere forskellige problemer med vejene
r Kravet til vedligeholdelse er stigende

på grund af konstaterede og forven-
tede større regnmængder i perioder

o StØvgener i tørre perioder for de
sommerhuse, der ligger tæt op ad

Kordalsvej
o Vi oplever ofte for stærk kørsel på

Kordalsvej, idet vores selvbestaltede
hastighedsbegrænsnine på 30 km ikke
overholdes. Det er sikkert ikke ejerne,
der kører for stærkt, men mange
andre, der færdes kørende i området
(håndværkere, lejere, gæster, børn og

børnebørn af ejere m.fl.). Og vi har
ingen muligheder for at lave fart-
dæmpende foranstaltninger på vore
grusveje.

Problemerne har nu medført, at 3L grund-
ejere ud af 108 i den netop afholdte
spørgerunde har sagt JA til at få igangsat en

større vejrenovering med hård overflade på

de første ca. 800 meter af Kordalsvej.

Kun 20 ønsker ikke en sådan vejrenovering.
Bestyrelsen har modtaget en del henvendel-
ser omkring frygt for forøget hastighed på

Kordalsvej, hvis vejen belægges med hård
overflade.

Derfor er det forslag, som bestyrelsen frem-
sætter på generalforsamlingen lørdag 10. juli
blevet udvidet fra det oprindelige med 2
fartdæmpen de foranstaltninger (vejbu m p)

udfor skiltet "Velkommen til Kordals Klit" og
umiddelbart før man passerer sti 100, når
man kommer ud fra skoven.
Etablering af vejbump og nødvendig skiltning
kræver dog godkendelse af Jammerbugt
Kommune og Politiet, hvilket vi forventer at
kunne opnå.

Forslaget indebærer blandt andet på grund af
ovennævnte samt mere viden om projektet,

at ekstraindbetalingen fra hver ejer i Grund-
ejerforen i n gen stiger fra tidli gere estim eret
kr 1.800 til nu kr 2.000.

Det er første gang i Grundejerforeningens
historie, at bestyrelsen anmoder om ekstra
indbetaling fra grundejerne. Vi håber på bred
tilslutning til et projekt, som rigtig mange
føler er nødvendigt at igangsætte.

Postkasser

På generalforsamlingen stiller bestyrelsen
også et forslag om nedlæggelse af de 2 nuvæ-
rende postkassestativer. Dette skyldes bl.a.

o At postkassestativerne, som er 45 år
gamle, er slidte og rustne, og som hvis
vi ikke Bør noget vil kræve en kraftig
vedligeholdelse eller ny opstilling
indenfor få år.

o At postkassestativerne er uskønne og
skæmmer landskabet

o At kun et fåtal af medlemmerne i

G ru ndejerforen ingen faktisk bruger
postkassen.

o At mange ophængte postkasser er
rustne med afskallet grØn maling, og
med reklamer hængende ud af en

fyldt postkasse, der sjældent åbnes og
tØmmes

Postvæsenet og avisleverandøren har god-
kendt, at stativerne bliver fjernet, og at der i

stedet for kan opsættes individuelle post-
kasser ved den enkelte grund i henhold til
retni ngsli njer herfor.
Området bliver ikke tilplastret med postkas-

ser, idet kun 31 af 108 ejere i spørgerunden
har ønsket at få opsat egen postkasse.

.b ':



Dem der ønsker postkasser opsat fordeler sig

således indtilvidere:
KB 2 stk, KL 6, stk, KS 3 stk og KV 20 stk

Forslaget om postkasser indeholder også et
krav om, at de opsatte postkasser skal være
ensartede og vejrbestandige. Det er i alle
grundejeres interesse, at området ikke får
postkasser i flere forskellige modeller,
opstillinger og farve.
G ru ndejerforen i ngen til byder en ga lva n iseret
og vejrbestandig postkasse (med påsat

vejnummer) og galvaniseret jernstativ incl.
opsaetning for kr 950. Placering af det stativ,
der skal nedgraves, vil ske i samarbejde med
grundejeren.
Forudsætning for denne pris er, at vi kan gøre

et samlet indkøb af 30-35 postkasser.

Slamsugning
Vi har iflere år haft problemer med en stor
vandpyt i svinget på Kordalsvej ved
Kordalsslettens start, fordi risten ikke har
kunnet absorbere det vand, der kommer
løbende itilfælde af kraftig regn,

Slamsugeren fra Pandrup har nu været på

besØg, og har fjernet al sand og slam fra
rist/faskine i en sådan grad, at det afløbsrør,
der går videre under vejen er blevet fritlagt.
Så nu forventer vi, at der er frit løb for vandet
under vejen til.... Ja faktisk ved vi ikke, hvor
afløbsrøret ender på den anden side af vejen.
Men det forventer vi at finde ud af inden
længe.

Hvis nogen fra den tidligere bestyrelse kan

hjælpe med opklaringen, så hører vi gerne

derom.

lnvasive roser
"Monsterklipperen" har i april igen været på

besØg i Kordals Klit, hvorved roserne på et
større areal med roser i klitterne nedenfor
vort område er blevet klippet og knust. Når de

små nye skud kommer op, vil de blive
sprøjtet.
Flere grundejere har også heldigvis selv sørget
for bekæmpelse af roserne på egen grund.

Enten ved at betale for klipning og efterføl-
gende sprøjtning eller ved at låne ejerfore-
ningens buskrydder.
Lån af buskrydder aftales med bestyrelses-
medlem Keld Knøsgaard, Kordalsvej 65 *tlf.
6L272995

Generalforsamlint lørdag den 10. juli
Sidste år var vi nødt til at afholde generalfor-
samlingen uden fremmØde på grund af Covid-
19, forsamlingsforbud m. m.

Det lykkedes formelt at gennemf6re general-
forsamlingen på kanten af vedtægterne.
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Heldigvis kan vi i år gennemføre en helt nor-
malgeneralforsamling på Fårup Skovhus, hvor
vi kan mØdes under hyggelige former, og hvor
vi sammen kan nyde en kop kaffe, lagkage

m.m. Og vi kan hilse på de nye ejere, der er
kommet til de sidste 2 år.

lfølge vedtægterne skal generalforsamlingen
afholdes ijuni eller juli måned.
Vi plejer at afholde generalforsamlingen

sidste lørdag ijuni måned; men bestyrelsen
har i år, på grund af covid-19 situationen,
Ønsket at afholde den så sent som muligt,
fordi viså forventer, at endnu flere medlem-
mer er blevet vaccinerede og dermed har
opnået, at blive udstyret med et coronapas,
hvilket letter adga ngen til generalforsamlin-
gen.

Af praktiske årsager har vi dog kun kunnet
udsætte generalforsamlingen med 2 uger til
lørdag den 10. juli...

Viforventer stort fremmØde, da generalfor-
samlingen jo skal tage stilling til bl.a. de 2 af
bestyrelsen fremsatte forslag.

Afsluttende bemærkninger
Vi gentager sidste års "opråb"...
Bilernes hastighed på grusvejene er stadig alt
tor høj med efterfølgende stØv- og støjgener
for de sommerhuse, der ligger ud til Kordals-
vej. Hastigheden bør ofte, og især itørre
perioder, nedsættes til mindre end de
påbudte 30 km itimen.
KIG I BAGSPEJLET - HVIS DET STøVER, SÅ

KøRER DU ALT FOR STÆRKT...

Og vi gentager også opfordringen til at beskæ-

re egne træer, der måske er blevet for høje.

Det vil bestemt glæde de naboer og/eller gen-

boer, som har fået begrænset deres udsigt.
Kordals Klit var oprindeligt et helt åbent
klitområde, og sådan bør det også være
fremover.

Pas på ræven... Den er sulten og snu.

Affaldsstativet bØr sikres, så ræven ikke kan få

snuden ind under lågen, så denne kan løftes
og åbnes. Der har været adskillige tilfælde
med spredt affald sidste år.

Via vort medlemskab iSSJK (Sammenslut-

ningen af Sommerhusgrundejerforeninger i

Jammerbugt Kommune) og via det årlige
møde iJammerbugt Kommune med formæn-
dene for grundejerforeningerne holder vi os

orienteret om det arbejde, der foregår med
udarbejdelse af nye lokalplaner.

Bestyrelsen vil hermed Ønske alle medlemmer
i Grundejerforeningen Kordals Klit

GOD SOMMER

Og på gensyn i klitten.

På bestyrelsens vegne
Finn Tolborg
Formand for Grundejerforeningen Kordals Klit

{orsarrrl'fu
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Aalborg, den 15. juni 2021
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G rundelerforeningen Kordals Klit
Årsrapport 2020

Resr*ltatopSØrelse

Indtægter:
Kontingent

Udgifter:
Rente og gebyrer

Formand

Sekretær

Kasserer

2 bestyreisesmed iernmer
Ådministration

Bestyrelsemøder

Kørsel

Generalforsanr ling

Veje/dræn
Fællesareal

Vinteropsyn
Forsikri nger

Diverse

Udgifter i alt

Resultat

Aktiver
Nordjyske Bank

Postkasser

i alt

Passiver

Kreditorer
Egenkapital:

Primo 2020

Årets resultat
figenkapital ultimo
Forudbetalt konti ngent
I alt

Faktisk

242fi

86.400

2.556

Budget

202CI

85.400

5.000

2.0CI0

3.000

2.000

2.000

2.000

2.000

7.000

20"000

30.000

10.000

3.000

1.204

89.200

-2.800

Faktisk

?019

85.4OCI

541)

5.000

2.000

3.00s
2.00s

4V9

2.485
1..240

34.134

17.813

10.000

2.984

250

5.000

2.000

3.0t10

2.000

1.393

120

960

+.54t)

19.223

25.819

10.000

2.874

57

84.037

2.353

111.663

111.653

106"900

2.363

109.263

2"400

111.663

77.833

8.s67

106.900

106.900

98.333

8.567

L06. 00

106.$00



Grundelerforeningen Ksrdals Klit
BUDGET 2A22

Faktisk

702A

86"400

?.55{t

5"000

2.00*
3"000

2.000

479

2.485

1"240

95

34.134
x7.8L3
10.000

2.984
250

5.0s0

2.000

3.000

2.000

2.000

2"000

2"000

7.000

20.000

3S.000

10"000

3.000

1"2ilS

5.000

2.000

3.000

Z.COO

2.000

2.000

2.000

7.000

30.000

30.000

1CI.000

3"000

_t-. r-uu

5.000

2.00s
3.S00

2.000

?.00s
2.000

2.000

7.000

30.00fi

20.000

10.000

3.000

1.2ilO

Budget

2010 Resultatop5ørelse

lndtægter:
86.1X00 Kontingent 86.400 86.400

Budget

zAX"

Budget

2il22

Udgifter:
Rente og gebyrer

Honorar, telefon cg internet
Forrnand

Sekretaer

Kasserer

2 hestyreisesmedlem mer
Åd rninistration

Bestyrelsemøder

Kørsel

Generaiforsa rnling

Veje/dræn
Faellesarea I

Vinleropsyn
Forsikringer

Diirerse

84.037 89.20§ Udgifter i alt

2.363 -2.800 Resultat

109.263 Formue ultimo

9§.2S0 89.200

-1?.800 -2"8S8

96.453 93.663



Revisionspåtegning

Vi har revideret årsrapporten for Grundejerforeningen Kordals Klit for regnskabsåret 1". januar - 31. decernber 2070.

Den udførte revision

Vi har gennemgået de tii årsrapporten foreiagte biiag og efterfølgende sammenhcldt disse med de respektive
posteringer i årsregnskabet. Revisionen har ikke givet anledning til torbehold.

Konklusion

Det er vores opfatteise, at årsrapporten er afiagt i overensstemmeise nleci de sædvaniige principper for foreningens
a{læggelse ai år'srapport og det gir.,er" et ret'.,isencle hil!ecte sf for.eningens akti'rer. og passir.,e:- pr" 31. december- 2010.

Revisorer Dato
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2 forslag fremsat af bestyrelsen til den ordinære
generalforsamling i Grundejerforeningen Kordals KIit.

FORSLAG L: POSTKASSER
Fjernelse af de 2 nuværende postkassestativer, og opsætning af individuelle postkasser ved de

sommerhusejere, der har behov for en postkasse.

Der er p.t. ca 30 sommerhusejere, der ønsker en postkasse opsat.
Forslaget indebærer tillige, at individuelle postkasser skal være ensartede i udseende og

opsætning.
Nye vejrbestandige og ensartede postkasser samt opsætning betales af de involverede
sommerhusejere. - Kr 950,00
Opsætningen aftales med de grundejere, der ønsker egen postkasse opsat

Grundejerforeningen bekoster fjernelsen af de 2 nuværende postkassestativer.

Motivering:
De nuværende postkassestativer er nedslidte, og mange af de opsatte postkasser er rustne og

afskallede. - Stativerne er uskønne og skæmmer naturen.
Det er kostbart at opsætte nye tidsvarende postkassestativer med postkasser til alle

sommerhusejere.
Behovet for postkasser er faldende, idet fysiske breve er sjældne eller helt ualmindelige i

sommerlandet. Og avisen læses af mange via nettet og ikke i papirudgave.

Postvæsenet "ser igennem fingre" med, at der ikke er en postkasse tilhørende hver enkelt parcel i

sommerhusområdet..

Forslaget kan vedtages med simpel majoritet...

FORSLAG 2: RENOVERING AF VEJSTYKKE
Bestyrelsen bemyndiges til at gennemføre en renovering med ny fast overflade på et ca 800 meter
lang vejstykke på Kordalsvej - fra glascontaineren til vejsvinget ved Kordalssletten.
Det skal tilstræbes, at den nye overfladebelægning synsmæssig skal have et udseende, der bedst

muligt ligner den nuværende grusvej. Endvidere at der vælges en overfladebelægning, der ikke
medfører stØrre støj end nuværende kørsel på grusvej.

Bestyrelsen bemyndiges endvidere til- i samråd med Jammerbugt Kommune og Politiet - at
etablere fartdæmpende foranstaltninger i form af vejbump og skiltning på det omhandlende
vejstykke.
Til finansiering af projektet skal hver grundejer indbetale kr 2.000. Beløbet opkræves sammen
med det årlige kontingent ijanuar 2022.

Motivering:
Det omhandlede vejstykke er det mest trafikerede vejstykke i Kordals Klit.

Det nuværende årlige budget på kr 30.000 rækker ikke til en vedligeholdelse, der giver et
tilfredsstillende resultat.



De sidste års forøgede regnmængder medfører større krav til vedligeholdelse, hvis talrige huller i

vejen skal undgås.

I tØrre perioder giver kørsel på vejstykket store støvgener for beboere i de sommerhuse, der ligger

tættest ved vejen.

Forslaget kan vedtages, hvis 2/3 af de stemmeberettigede deltagere på generalforsamling

stemmer for forslaget.

1". maj2021"

Bestyrelsen for G ru ndejerforen ingen Kordals Klit



Velknmmen til Kordals Klit
0rientering til nye ejere - §g genopfuiskning til alle ejere
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SffMIi{§RTIU§ENE:
floeeri*g
Disse skal plåceres i særlige i:yggefelter - og må så]rdes i]<ke ptracrrc$ på toF$]en af k]itt*rnc.
*er er $xuligh*d for at bygge en EåraEJe med til!:ørende udhus. - Hus *:g garage ska! inelbyrdes
plareres således, at bebyggelseil danrler et har"rnorrisk hele.
§onrtnerhus os eyt. gilrilge tr de tnestr 2 b3rgninger, der må *pfi*res på den enkelte grnnd
Ta§
Flusene udfør"es me*i ligebe:ret sådeltåg fii*d ?$ 6;raders hæidr:ing. - l{aturankenåelmel hår
el*g i de sener* år a*eepteret mindre afuig*ts*r herfra, idet k*r-:rrnunrn de faeto h;rr g*dkendt
dert*. - Åfvigeiserr:e *rnfstter kun f*rlængelse af taget i d*r'l en* side i furbindelse med
etablrring af udhus eller urlvid*lse af stue, rrm ffi.rn.
Tagene skal være dækket helt m*d græstørri'"
ifcrcrt'*Jer
Hustn* skai r,ære af træ båd* hvad ångår beklædning. døre *g vinduer. * Komn:unen har dog
på d*t se*ests accepteret *lurammer til vjnduer. - Aluramn'ler kan rl*g ikke anbefat*s, iri*t
*ærheden rål havet rnedfsrer risiko far lc*rrdsioJ:.
fsryer
Fanrerne skal h*ldes i ssrte, brunlige eiler gr*rrlige farvet" på udvendige bygningssirter. - Err
farve rom svenskrød ti} vinduesraru§:er'*r d*g set vi§;e ste{ier *9, accepteret.
§føn'eIss
lion-rmunen har r.ed rillæg til bypl*nvecltægt t (nu l*katplan) i 2fi03 iastslået, at
!:rbo*lsesbebyggrls*rr mindst skal v;*:re Sfi kvrn og Elax 125 kr"r'* for grunrle under ?.500
krrllt, oE rnax '1Sfi l«,nr f"or grunde *vei: ?.500 kvrn u*ns*t andel i fælles*rcalet.
$q,*rdæi<k*de terrasser *r fastsat til n'rax 30Yo alheb**lsesl:ygl':ingeme os l*ax 35 ]':,.m - rrg

entletig er størrel$en af garage/udhus fasrsæt til gn*x 50 kvn: irrld. 15 kvrn ann*x.



Ilfverse
Det er titrladt åt spsaefre etsalpanei på hussiden. - Det er også tilladt at cpsætte en vårme-
pumrile, irlet tl*n udverrdige del tt*g skal være skii:lt i en tr-ækasse"

Vi k*n fnrm*dentlig desværre ikke l*ngere f*rhyde opsætsins af salcellep**el*r på t*g*t;
n:en vi idl stærkt opfordr* m*dlemmern* i Grundelerf*reningtn tii at ur:dlad* dette, da d*t vil
konflik'te mad den oprindciige hensigt med at lade husene fulde naturligt ind i klitlendskabet.
Flvis n*gen alligevel rnå*e tinde på fft sp§.rtte solcellepaneler på tage*e, skal disse plaeeres
riirekte ftradr på tåge[ *venpå græstørvene, og må ilEk* r:verstige 5 kr,tn.
$psartning af udvendig belysning udentbr husene, f.*ks" langs i*dkfirslen, er ikke tilladt.

§§ FI§ ITET §EV**{§H T'{6
IJen invasive klltrose, der breder sig med strr hast i klitterne langs vestkysten er abs*i{rt
uønsket i Kordais Klir, id*t roserrle lidt efter lidt kvæler rnarehai:nen og derv*ri otr"lti.lnner
klitlandskabet til en stor "rosenhåvsl", §om det ses manse stecier i Elokhus og Løkken"
Crundejerforeningen sprsjter hvert eft*r*r roserne på forening*ris iællesarealer nred gift.
*en enkelte gr*nciejer brdos enten selv belæmpe/fisrne rs§*rne på egerr grr*nd. eller evt. fii
grundejerforenirgens entreprenør tit at g*re ri*fle *rod en Lreskeden i::etaling.
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